
 

  

Folketingets Retsudvalg 

Christiansborg 5. juli 2017 

Svar på Retsudvalgets spørgsmål nr. 760 (Alm. del) af 3. juli 2017  

Spørgsmål 

Hvordan vil ministeren ved øget indkøb af advokatydelser hos andre advokater 

end Kammeradvokaten sikre, at de grundlæggende principper i Retsudvalgets 

Beretning over B 14 (2012-13), overholdes, herunder 

 hensynet til ensartet behandling af borgere og virksomheder, 

 kravet om habilitet og 

 ønsket om bedst mulig udnyttelse af viden om statslige løsninger? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for svarfristen. Der vil blive udarbejdet 

et endeligt svar hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Sophie Løhde 

Minister for offentlig innovation 
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